
Drøbak Rotary 5. september, 2018 

Tilstede:  9.  Ludolf.  Jan Ulrik. Øystein, Tov. Ragnar. Ola Petter. Astrid. Kjell Ove – og gjest Helge 

Gjessing. 

Ludolf ledet møtet og tente lys. 

Ragnar fortalte om interessant samtale med en som hadde vært utvekslingstudent  i Australia. 

Jan Ulrik oppfordret flere til å besøke Kjell B på Ullerud. 

Kjell Ove – 3. minutter 

Han hadde med gave til klubben – en toarmet lysestake. Den var tidligere brukt i Nordby Rotary – før 

den ble lagt ned. Det skal tennes to lys: Et for fred og et for vennskap. 

Snakket så om hvordan man kan få flere til å komme til møtene. Oppmuntre! Inspirere! 

Pinlig når det er så få til stede når det er interessante foredragsholdere. 

Foredragsholder Andre Tomter: Bioprosjekt på Måna 

Andre er 43 år. Tidligere gårdbruker med dyr.  Og har i flere år arbeidet med avfall. 

Forbrenningsanlegg. Hvordan forbrenne avfall lokalt og ikke frakte langt bort. 

Ønsker å bygge et avfalls/forbrenningsanlegg på Måna. 

Forhindre at tung metall kommer i bakken. 

Hva gjør man med restprodukter? 

Hvordan finne teknologi som kan dette? 

Han samarbeider nå med UMB på Ås. Og har fått flere samarbeidspartnere.  

Ønsker å skape grener mellom landbruk og industri. 

Ønsker å samarbeide med Frogn Kommune, men så langt har de takket nei. Andre Tomter klaget til 

Akershus fylke – som er positive, men samarbeide og avtale må være med kommunen. 

Ny henvendelse er sendt til kommunen, men har ikke fått svar. 

Det trenger ikke bli noe stort industribygg. Det skal kunne brennes 2 tonn avfall i timen. Og vil kunne 

skape 5-6 arbeidsplasser. 

Syngass vil komme ut – og denne kan brukes til andre formål. 

Mye ble sagt – mange gasser ble nevnt, men assisterende sekretær klarte ikke få med seg alt.  

Skal bli interessant å følge saken og se hva kommunen beslutter. Skal vi få forbrenningsanlegg her i 

kommunen – eller må vi fortsatt kjøre avfall til steder langt borte. Det nærmeste er vel på Langhus. 

Astrid U 



 


